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Protokoll fört vid 
Gävleborgsdistriktets möte 25 
oktober 2007 i Bollnäs.

Närvarande:
Ockelbo 0 st.
Hofors 1 st.
Edsbyn 1 st.
Ljusdal 1 st.
Gävle 1 st.
Sandviken 4st.
Söderhamn 0 st.
Bollnäs 2 st.
Hudiksvall 2st.
Järvsö 1st.
Skutskär 2 st.
Valbo st.
Totalt:                   16 st.

Närvarande från styrelsen: Bengt-Olof Brandt, Siv Danbrink, Monika Göransson, 
Marie Lund, Lars Carlborg, Eva-Britt Stolt, Laila Eriksson samt Jessica Wängdahl,.

§ 57
Mötets öppnande

Distriktsordförande Bengt-Olof Brandt förklarade distriktsmötet för öppnat.

§ 58

Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes till 16 ombud med 36 röster.

§ 59

Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor fanns.
§ 60

Fastställande av dagordning

Beslöts att godkänna den föreslagna dagordningen.

§ 61
Val av justerare

Att jämte dagens ordförande justera protokollet valdes Mats Axenvik Skutskärs BK 
samt Håkan Nygren, Skutskärs BK.
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§ 62

Tidigare protokoll

Beslöts att lägga protokollet från 31 maj 2007 till handlingarna.

§ 63

Ekonomi

Ordförande föredrog ekonomin, resultat  + 25076,70. Ljusdals BK har ännu ej betalat 
för utställningen.

§ 64
Inkomna skrivelser:

SBK, ansökan om utställning 2010
SBK, Info nr 8/07
SBK, inbjudan till RUS/RAS konferens den 27-28 oktober
SKK, månadsbrev september 2007 
SBK, tävlingsansökan agility 2008-2009
SBK, budgetering av tjänsteverksamhet 2008
SBK, Info nr 9/07
SBK, uppgift om medlemsavgifter 2008
SKK, månadsbrev oktober 2007
SBK, konferensprotokoll vid D-HUS konferens den 6-7/10-07

§ 65

Utgående skrivelser
Distriktets valberedning
SBK, ansökan om utställning 2010
SBK, webbradio
Påminnelse om domarkonferens
SBK, stadgeremiss
Testperson för extranätet SBK
Kallelse till distriktsmötet
Intresseanmälan till domarkonferens
Årsmötet i Söderhamn 2008
D-hus konferens
Tävlingsprogrammet 2008
SM 2009
Tjänstehundskonferens
Skyddshundslicenskurs
Distriktsprotokollet från majmötet
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§ 66

Rapporter

Agility: Eva-Britt Stolt rapporterade:

På Agility-SM i Kristianstad i juni tog distriktet två medaljer. En silver- och en 
bronsmedalj i lag genom Gunilla Jernberg, Skutskärs BK med mellanpudeln Rasmus 
och Eva-Britt Stolt, Hofors BK med mellanpudeln Benjamin. Eric Henriksen, 
Skutskärs BK med samme Rasmus är uttagen till landslaget till både VM i Hamar och 
NM i Helsingfors. Tyvärr skade sig hunden på träningen där i Hamar och kunde inte 
delta. NM går i nov.
Hudiksvall och Ockelbo har haft sina första officiella tävlingar.
Bollnäs har ställt in alla sina agilitytävlingar under 2008. Eva-Britt Stolt forskar i 
varför?
Söderhamn har inte möjlighet att arrangera DM-08. Hudiskvall tar över 
arrangemanget.
Sektorn har haft planeringsmöte och gjort A-Info nr 2, som skickats ut till klubbarnas 
agilityansvariga.
Möte med de ansvariga sker 15 nov i Bollnäs.

HUS: Fortfarande ingen HUS ansvarig. 
10 godkända allmänlydnadsinstruktörer. Järvsö och Ljusdal startar 
allmänlydnadskurs i november. Bollnäs, Söderhamn, Edsbyn och Valbo har startat 
allmänlydnadskurs också.

RUS: 
Utställning i Ljusdal i september. Gävle har haft en inoff. Utställning.

Tjänstehund: Bo Ek rapporterade: Det har varit certprov både i Ljusdal och Edsbyn. 
Träff i Bollnäs i december. 

Tävling: Leif Jönsson rapporterade:
Leif Jönsson och Göran Svensson har varit på C-TÄS konferens. Domarkonferens 
på vårkanten 2008, konferens för tävlingsledare och aspiranter i november i Bollnäs.
Tävlingsledarutbildning har startar; Järvsö, Bollnäs, Edsbyn och Ljusdal deltar.
Valbo BK är sena med inrapportering av tävlingslistorna. Fr.o.m 2008 gäller 
tävlingslicens för oregistrerade hundar (agility och lydnad) Blankett finns att fylla i på 
SKK`s hemsida, kostnad 450:--

Hundar mentalitet:
Bengt-Olof Brandt rapporterade: Distriktet har fått en ny beskrivare; Eva Enblom. 275 
hundar har beskrivits i år. M3 kurs pågår i Bollnäs, fåtal platser finns kvar, tag kontakt 
med Jessica Wängdahl. Ingen MH bana i Söderhamn eller Ljusdal. Godkända 
testledare i Hälsingland har haft träff i Järvsö. Banan i Hudiksvall ska flyttas.

Hemsidan:
Fungerar bra.
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Övriga rapporter:
Alla kurser som startar inom distriktet ska anmälas.
Klubbarna i distriktet kan köpa godkända träapporter hos Thomas Wängdahl, Bollnäs 
BK.

§ 67

Distriktets minneslista
På förekommen anledning, togs frågan upp från styrelsen, om minneslistan som är 
utskickad till klubbarna är svår att läsa eller inte (finns även på hemsidan) svaret blev 
nej, bra som den är. En del klubbar har tydligen svårt att läsa innantill och skickar 
resultatlistor och annan post fel, vilket medför stigande portokostnader. 

§ 68

SM 2010 Bruks och IPO
Leif Jönsson rapporterade att distriktet blivit tillfrågad att arrangera Bruks och IPO 
2010 istället för 2009 (Halland arrangerar) alla klubbar i Hälsingland utom 
Söderhamns BK ställer upp i någon form. Dagsläget: Centralort blir Edsbyn, Järvsö, 
Hofors, Bollnäs tar hand om sök, rapport och spår, Skutskärs BK tar hand om 
skyddet och IPO. TÄS har blivit inbjuden att åka ner och titta på SM i Västerås 2008 
och även till Halland 2009. Leif har varit i kontakt med Piteå som hade i år. 
Förberedelser pågår. Sponsorer måste ”raggas”. All förtäring leasas ut. Behövs folk 
till spår, sökfiguranter mm. 

§ 69

Nästa distriktsmöte
Nästa möte blir årsmötet i Söderhamn 2 mars 2008, plats meddelas senare.

§ 70
Avslutning

Mötet avslutades av ordförande Bengt-Olof Brandt som tackade för visat intresse.

…………………………. ………………………………
Siv Danbrink Bengt-Olof Brandt
sekreterare ordförande

Justeras Justeras

………………………… …………………………….
Mats Axenvik Håkan Nygren


